
Endringsforslag: 

 

 

 

SAK 4 Bystyregruppas beretning: 

Fra Mona: 

Linje 108: Guri Greger Nordland Hagen har møtt i arbeid - og sosialkomiteen. - 

Fra Mona: 

Tillegg linje 6: Representanter fra Bystyregruppa har sammen med Nils Heldal laget Trondheim SV 

podcast i etterkant av alle bystyremøtene. Denne publiseres nå både på Spotify og SoundCloud. -- 

  

Redaksjonskommiteen: Tas til orientering  

 

Sak 2 Årsplan (fra Gaute): 

1. Det er lett å tenke at pandemien snart er over og at vi kan vente til det skjer før vi arrangerer 

møter. Slik kan vi ikke tenke. For alt vi vet kan dette vare ut sommeren og lengre. Styret bes derfor 

arrangere utemøter i perioder med høyt smittetrykk dersom alternativet er å kansellere, med 

forbehold om at utemøter anses som ansvarlig i forhold til smittevern. Dette kan f.eks. løses 

gjennom SV-spaserturer. 

 

2. Alle som går roder, står på stand eller deltar i debatt på sosiale medier kommer til å bli stilt 

spørsmål eller motta kritikk angående de saker som SV presenterer som hovedsaker i kommende 

periode. Styret bes derfor arrangere skoleringsmøter som tar for seg disse hovedsakene når de er 

presentert, i tillegg til  generelle kampsaker som klima, miljø og innvandring, med fokus på å gjøre 

medlemmene i stand til å gi gode svar på spørsmål fra publikum og tilsvar på kritikk fra 

meningsmotstandere. 

 

Redaksjonskomiteen: Vi legger til grunn at forslagene ønskes inn under organisasjonsbygging  

 

Innstilling: Vedtas 

  

Delegater til fylkesårsmøtet: 

Forslag fra Mona: 

Henriett Winnberg  

Guri Nordland Hagen  

Olav Sjelmo  

  

REdaksjonskomiteen: Innstilles på åpne plasser 

 

Forslag fra Petter Kampli:  

Petter Kampli  



REdaksjonskomiteen: Innstilles til første vara 

  

Forslag fra Astrid Kjelsnes: 

Erlend Andresen  

 

Redaksjonskomiteen: erstatter Ottar Michelsen (Ottar tilhører fylkesstyrets delegasjon, ikke 

Trondheim SV sin) 

 
Vedtekter: 
Åsa lager endringsforslag 
 
Geir Ove Kulseth: 
Endringsforslag til forslag V3. 

Punktet om at «Leder for faglig utvalg skal være en av styrets 7 medlemmer» beholdes. 

Tillegg: Leder for alle øvrige utvalg i kommunalaget har tale og forslagsrett på alle styremøter». 

 
Redaksjonskommite:  
Likelydende som forslag fra Åsa,  
Settes opp mot V3 i votering 
 
Innstilling vedtas.  
 
Åsa 
Tilleggsforslag paragraf 7  
 
«Leder for alle utvalg og nettverk i kommunelaget har tale og forslagsrett på alle 
styremøter» 
 
Begrunnelse:  
Leder for faglig utvalg vil fremdeles være ett av styremedlemmene.   
 
Uttalelser: 
 
Redaksjonskomite: Trekkes til fordel for forslag fra Geir Ove Kulseth 

Uttalelse nr. 1 Støtteerklæring til de streikende i FO og fagforbundet  

 lg9. januar gikk medlemmer i FO og fagforbundet ut i streik. I dag er 120 medlemmer i 
streik for lik lønn for likt arbeid. De streikende arbeider ved behandlingsinstitusjoner 
innen rus, psykiatri, barnevern, pleie- og omsorg, og ideelle organisasjoner, kino og 
noen barnehager, samt i privat pleie og omsorg; og er helsefagarbeidere, 



omsorgsarbeidere, sykepleiere, helsesekretærer, hjelpepleiere, hjemmehjelpere, 
assistenter, kontor- og administrasjonsansatte, kokker, renholdere og driftere av bygg.  

I 2019 valgte NHO å løfte sykepleierne i privat sektor opp på ca. likt nivå som andre 
sykepleiere, men dette gjaldt ikke andre universitets- og høyskoleutdannede som 
vernepleiere, sosionomer og barnevernspedagoger 

De streikende streiker for å løfte medlemmer fra en tariffavtale til en annen for å rette 
opp forskjellsbehandling og ulikheter innen samme arbeid. NHO sa nei til å heve 
minstelønnssatsene. 

Skillene er store mellom mange yrkesgrupper i offentlig sektor og privat sektor. Driften 
av disse private virksomhetene er i stor grad finansiert av våre skattepenger. 

Virksomhetene får pengene sine fra det offentlige og maksimerer overskuddet med å ta 
fra de ansatte. Mennesker med samme kompetanse skal ha samme lønn.  

Trondheim SV støtter kravet om lik lønn for likt arbeid. Et krav som i 2021 burde vært en 
selvfølge.  
 
Forslag til Åsa Kjølberg Moen 
 
Redaskjonskomiteen: vedtas 
 
Uttalelse 2 Tegnspråknettverk:  
Trondheim SV har vedtatt opprettelse av et lokalt tegnspråknettverk for å styrke 
tegnspråk, styrke tegnspråkliges tilknytning til partiet og tegnspråkliges status som 
minoritet. Trondheim SV ønsker også at et slikt nettverk skal opprettes nasjonalt innad i 
SV. Årsmøtet i Trondheim SV ber derfor at nasjonalstyret i SV vurderer opprettelsen av 
et slikt nettverk. 
 
Fra Annbjørg Horgar og Gaute Lindkvist 
 
Redaksjonskomiteen instilling: Vedtas. Med redaksjonell endring (Nasjonalstyret til 
sentralstyret).  


